



Feilen			Files		
Diamond File WorldCup Fine Diamant-Feile zum Nacharbeiten der geschliffenen Ski- und Snowboardkanten. – Optimal zum Polieren und Härten der Stahlkanten – Optional geeignet für Steel Edge Worldcup (Art. 24475), Profi Edger (Art. 24497), World Cup File Guide und Semi Edger (Art. 24496)			Diamond File WorldCup Fine Diamond file for refinishing ground ski and snowboard edges. – Optimum product for polishing and hardening of steel edges – Optionally suitable for Steel Edge World Cup (art. 24475), Profi Edger (art. 24497), World Cup File Guide and Semi Edger (art. 24496)		
24482	Körnung/Grit 1000	VE/Unit 1			
Diamond File WorldCup Medium Diamant-Feile zum Nacharbeiten der geschliffenen Ski- und Snowboardkanten. – Optimal zum Polieren und Härten der Stahlkanten – Optional geeignet für Steel Edge Worldcup (Art. 24475), Profi Edger (Art. 24497), World Cup File Guide und Semi Edger (Art. 24496)			Diamond File WorldCup Medium Diamond file for refinishing ground ski and snowboard edges. – Optimum product for polishing and hardening of steel edges – Optionally suitable for Steel Edge World Cup (art. 24475), Profi Edger (art. 24497), World Cup File Guide and Semi Edger (art. 24496)		
24483	Körnung/Grit 600	VE/Unit 1			
Diamond File WorldCup Coarse Diamant-Feile zum Nacharbeiten der geschliffenen Ski- und Snowboardkanten. – Optimal zum Polieren und Härten der Stahlkanten – Optional geeignet für Steel Edge Worldcup (Art. 24475), Profi Edger (Art. 24497), World Cup File Guide und Semi Edger (Art. 24496)			Diamond File WorldCup Coarse Diamond file for refinishing ground ski and snowboard edges. – Optimum product for polishing and hardening of steel edges – Optionally suitable for Steel Edge World Cup (art. 24475), Profi Edger (art. 24497), World Cup File Guide and Semi Edger (art. 24496)		
24484	Körnung/Grit 200	VE/Unit 1			
Arkansas true hard Arkansas-Stein zum Glätten der geschliffenen Ski- und Snowboardkanten. – Kantenschärfe wird durch Anwendung langlebiger – Der Geheimtipp zum Stahlkanten-Finish			Arkansas true hard Arkansas stone for smoothing ground ski and snowboard edges. – Edge sharpness is extended through use – The insider tip for steel edge finishing		
20576		VE/Unit 1			
Oxyd mini Oxid-Stein für alle Ausbesserungsarbeiten an Ski- und Snowboardkanten. – Beseitigt Verhärtungen, Rost und kleinere Kantenbeschädigungen			Oxyd mini Oxide stone for all repair work on ski and snowboard edges. – Removes rigidification, rust and minor edge damage		
20561		VE/Unit 1			



Skispanner			Ski Vices		
SuperProPlus WorldCup Erstklassiger WorldCup Skispanner. – Für alle Arten von Alpinski (Race, Allmountain, Freeride, Freestyle, Touring) – Höhenverstellbare Außenauflagen und Stufenlos verstellbar von 90° bis 60° – Die robuste mittlere Klemmvorrichtung ist 90 mm breit und öffnet bis 100 mm – Bestens geeignet für Kanten- und Belagspräparation – Besteht aus druck- und zugbelastbaren Aluminiumkörper – Lieferung inkl. 2 Skistopperhalter			SuperProPlus WorldCup First class WorldCup ski vice. – For all types of alpine skis (Race, Allmountain, Freeride, Freestyle, Touring) – Vertically adjustable external supports, infinitely variable from 90° to 60° – The robust central clamp is 90 mm wide and opens up to 100 mm – Ideally suited for edge and base tuning – Consists of an aluminium body resistant to compression/traction – Comes with 2 ski brake holders		
24432	VE/Unit	1			
SuperProPlus Wide Spezial Skispanner zur professionellen Kanten- und Skibelagsbearbeitung. – Für alle Arten von Alpinski (Race, Allmountain, Freeride, Freestyle, Touring und Sprungski). – Die robuste mittlere Klemmvorrichtung ist 90 mm breit und öffnet bis 155 mm – Höhenverstellbare Außenauflagen und stufenlos verstellbar von 90° bis 60° – Besteht aus druck- und zugbelastbaren Aluminiumkörper – Lieferung inkl. 2 Skistopperhalter			SuperProPlus Wide Special ski vices for professional edge and ski base tuning. – For all types of alpine skis (Race, Allmountain, Freeride, Freestyle, Touring and jump skis) – The robust central clamp is 90 mm wide and opens up to 155 mm – Vertically adjustable external supports, infinitely variable from 90° to 60° – Consists of an aluminium body resistant to compression/traction – Comes with 2 ski brake holders		
24428	VE/Unit	1			
All-In-One 2.0 Set bestehend aus kompakten Skispanner für alle Skitypen und einem Adapter für Snowboards und Langlaufski. – Skispanner besteht aus druck- und zugbelastbaren Aluminiumkörper – Die robuste mittlere Klemmvorrichtung öffnet bis 90 mm – Geringes Gewicht und kompakte Größe, ideal für unterwegs – Lieferung inkl. 2 Skistopperhalter – Adapter kann direkt auf die äußeren Auflageflächen des Skispanners aufgespannt werden			All-In-One 2.0 The set consists of compact ski clamps for all ski types and an adapter for snowboards and cross-country skis. – The ski clamp consists of an aluminium body resistant to compressive and tensile loading – The robust central clamping fixture opens up to 90 mm – Low weight and compact size, ideal for travelling – Delivery includes 2 ski brake holders – The adapter can be fixed directly to the outer surface of the ski clamp		
24441	VE/Unit	1			